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Πως λέμε όχι

Οι λέξεις που έχουν πάνω από τρεις 

συλλαβές και κάνουν παρέα με το μου 

σου του μας σας τους τον την το 

παίρνουν 2 τόνους 

π.χ. βοήθησέ τον,  ποδήλατό μου

1.Βάλε δύο τόνους στις παρακάτω φράσεις

αυτοκινητο μου παρε με ο αδερφος μου

ξεχασε το μολυβι της μηχανη του

τηλεφωνησε μου γιορτη της σπιτι μου
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Τηλεφώνησε μου σε περίπτωση που αργήσεις.

“Άκουσε με Γιώργο” είπε η δασκάλα. “Τα τετράδια

σας είναι έτοιμα για να τα μοιράσεις στους

συμμαθητές σου”.

΄Οταν πας στο σούπερ μάρκετ αγόρασε μου ένα

κιλό ζάχαρη.

Η καλύτερη μου φίλη είναι η Γεωργία.

 Άφησε με να παίξω κι εγώ μαζί σας.

Το ποδήλατο του θέλει επιδιόρθωση.

Χάρισε της το βιβλίο που αγαπά.

Μου δίνεις σε παρακαλώ το τετράδιο σου για να δω

τις ασκήσεις;

Η Πόπη πρέπει να καθαρίσει το δωμάτιο της.

Δεν μπορούμε να δούμε την εκπομπή γιατί

χάλασε η τηλεόραση της.

2. Βάλε δύο τόνους όπου χρειάζεται στις παρακάτω
υπογραμμισμένες λέξεις


